
Jsem člověk, který  v systému péče o duševní zdraví pracuje od roku 1996. Aktuálně jako odborný 
ředitel organizace Péče o duševní zdraví, která nyní provozuje tři centra duševního zdraví, a to  u 
všech obě její části (tzn. sociální a zdravotní). 

Ve výboru ACDZ bych se chtěl zaměřit na následující témata: 

 Podpora vzniku nových CDZ 
 Multidisciplinarita a kultivace spolupráce sociální a zdravotní části CDZ 
 Akcentace tématu Recovery v rámci CDZ 
 Využití metod (např. CARe, Open dialogue, Hearing voices…), které jsou náročnější na čas a 

personální nasazení a složitěji se implementují do běžného provozu CDZ  
 Sledování kvality služeb CDZ pomocí rozvojových auditů 

 


